

Student Achievement Awards
Prix d'excellence étudiant
CLA/ACL 2018
University of Regina

Best presentation / Meilleure communication

Adriana Soto-Corominas (Western University): “Asymmetrical acquisition of non-personal Catalan clitics: dominance effects”

Adriana Soto-Corominas’s presentation clearly and coherently described her original research, demonstrating that early second-language acquisition must be distinguished from simultaneous bilingual acquisition. Her answers to questions displayed a solid grasp of the relevant literature and methodological considerations and the consequences of her findings. Her enthusiasm for her research was especially engaging.

La présentation d’Adriana Soto-Corominas a décrit de façon claire et cohérente sa recherche originale, qui démontre que l’acquisition précoce d’une langue seconde doit être distinguée de l’acquisition bilingue simultanée. Ses réponses aux questions ont démontré une compréhension solide de la littérature et des considérations méthodologiques, aussi bien que des conséquences de ses résultats. Son enthousiasme pour son travail a été particulièrement apprécié.

Honourable mention / Mention honorable

Lindsay Hraes (University of Calgary): “A corpus study of *only* in child-directed and child-produced speech”

Meilleure affiche / Best poster

Majed Al-Solami (University of Toronto): Vowel elision, stress, and dialect contact in Bedouin dialects

Majed Al-Solami’s poster was clearly presented, making effective use of maps and figures, and he did an excellent job answering questions and interacting with his audience. The research was well motivated, and his analysis was easy to follow without

being simplified. His use of geography and migration history to support the analysis was particularly compelling.

L'affiche de Majed Al-Solami a été clairement présentée, faisant un usage efficace de cartes géographiques et de graphiques. Il a répondu de façon admirable aux questions, et était à l'aise avec son public. La recherche était bien motivée, et son analyse était facile à suivre tout en conservant sa complexité. Son utilisation de la géographie et de l'histoire des migrations pour appuyer son analyse était particulièrement convaincante.